
Protokół z XXXVII Sesji 

      Rady Dzielnicy XVII, 

      „Wzgórza Krzesławickie”, 

      sala konferencyjna UMK, os. Zgody 2 

      z dnia 25 listopada 2021r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXXVII Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 zmiany podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2021 

 5. Interpelacje i zapytania 

 6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie XXXVII Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w sali konferencyjnej UMK,  

os. Zgody 2 w celu zapewniania bezpieczeństwa obrad Członkom Rady Dzielnicy XVII  

z zachowaniem  bezpiecznych odległości od siebie, w ochronnych maseczkach. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 osób) XXXVII sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej listy)  

 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Na podstawie § 29 ust. 1 Statutu  Rady Dzielnicy XVII Przewodniczący poprosił zebranych o 

wprowadzenie do porządku obrad sesji następujących projektów uchwał: 

• projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty podziału środków finansowych na zadaniu 

„Obsługa Dzielnic” w roku 2022 został jednogłośnie wprowadzony do projektu porządku obrad 

sesji  

• projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego w sprawie montażu 

progów zwalniających na ul. Spławy w Krakowie został wprowadzony do projektu porządku 

obrad sesji w głosowaniu: za – 15, przeciw-0, wstrzymało się – 2 

• projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 został 

jednogłośnie wprowadzony do projektu porządku obrad sesji  

• projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  w sprawie korekty 

zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 

2021 został jednogłośnie wprowadzony do projektu porządku obrad sesji 

Przedstawiony projekt porządku obrad XXXVII Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4.1 zmiany podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2021 

Projekt Zarządu Dzielnicy XVII. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej 

Na sesje przybyła p. J. Kolasa 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zmiany podziału 

środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2021 

 



ad. 4.2 korekty podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2022 

Projekt Zarządu Dzielnicy XVII. 

Głos zabrali: p. J. Kolasa, p. A. Zdziebko, p. A. Dziedzic 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty 

podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2022 
 

ad. 4.3 montażu progów zwalniających na ul. Spławy w Krakowie 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  

Członkowie Rady Dzielnicy podjęli uchwałę w sprawie montażu progów zwalniających na ul. 

Spławy w Krakowie w głosowaniu: za -17, przeciw - 0, wstrzymała się - 1 
 

ad. 4.4. korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 

Projekt Zarządu Dzielnicy XVII 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na 

zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 
 

ad. 4.5 korekty zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” 

w roku 2021 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem ZDMK w sprawie braku możliwości realizacji 

wskazanych wcześniej przez Radę Dzielnicy zadań remontowych 

Członkowie Rady Dzielnicy podjęli uchwałę w sprawie korekty zakresu rzeczowego zadania  

pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2021 w głosowaniu: za -17, przeciw 

- 0, wstrzymała się - 1 
 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Pan P. Mleczko, w związku z brakiem jakichkolwiek działań ze strony Gminy Miejskiej Kraków 

oraz dewelopera w sprawie rozbudowy ul. Niebyłej, ponowił prośbę o zwrócenie się Rady 

Dzielnicy XVII do odpowiednich jednostek miejskich o konsekwentne wyegzekwowanie 

wykonania ww. zadania.  

Głos w tej sprawie zabrali również: p. K. Frankiewicz, p. A. Dziedzic, p. A. Zdziebko,  

p. L. Zaleński, p. J. Kolasa, p. S. Adamczyk 
   
Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Pan P. Mleczko poinformował zebranych o braku przedstawiciela nowohuckich Dzielnic w Radzie 

Budżetu Obywatelskiego. 

Głos w tej sprawie zabrali: p. A. Dziedzic, , p. L. Zaleński, p. J. Wójcik 
 

P. J. Kolasa zaapelowała do zebranych o wpłaty na konto „Szlachetnej Paczki”.  

Głos zabrali: p. Z. Rajski, p. L. Zaleński, p. P. Mleczko 
 

Przewodniczący odczytał pismo z GDDKiA w sprawie funkcjonowania komunikacji miejskiej na 

terenie Dzielnicy XVII w czasie budowy trasy S-7. Głos zabrali: p. St. Stroński, p. P. Mleczko,  

p. W. Wołoch, p. A. Zdziebko 
 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy Komisji Rady Dzielnicy XVII zaplanowane w 

miesiącu grudniu 2021r.  
 

Kolejna XXXVIII Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 16 grudnia 2021r. w sali 

konferencyjnej UMK, os. Zgody 2,  na godz. 18:00.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 19.10 

zamknął posiedzenie XXXVII Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


